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Mötesanteckningar 

 

1. Välkomna 

 

Kristina Grapenholm (L) hälsar alla välkomna till mötet. 

 

2. Upprop och uppsamling av frågor 

 

Jenny Johnson genomför upprop och samlar in frågor. 
 

3. Kartläggning av Mobil Närvård 

Ann-Katrin Schutz – Regional samordnare Mobil Närvård 

 

Ann-Katrin Schutz berättar om länsgemensam utvecklingsstrategi för God och nära vård. 

Remissversionen är klar för Färdplan -länsgemensam strategi för god och nära vård. 

Remissversionen tillsammans med Hälso- och sjukvårdsavtalet med överenskommelser går 

ut på remiss i september. 

 

Ann-Katrin Schutz berättar att det skett en genomlysning av mobil närvård 

i Västra Götalandsregionen. För mer information om genomlysningen se bifogad bilaga. 

 

PAUS ca kl.13.45-14.00 

 

4. Information om covid-19 

 

Kristina Grapenholm (L) informerar om det aktuella läget avseende covid-19. 

Smittspridningen ökar för sjunde veckan i rad i Västra Götaland. Det är en uppgång med 

32 procent jämfört med veckan dessförinnan. Det är framför allt hos unga i gymnasieåldern 

som ökningen sker. Smittspridning sker i hela länet. Det är vanligast att bli smittad i 

hemmet men smittan sprids i hela samhället, på arbetet, skolan, resan och det sociala 

umgänget visar statistik från VGR:s regionala smittspårningsenhet. Fram till och med 

vecka 34 har 80 procent av invånarna i Västra Götaland fått minst en dos vaccin 63 procent 

har fått två doser. Totalt har 1 965 918 doser givits. Det återstår många som behöver 

vaccineras. Det handlar om unga och vissa stadsdelar såsom Angered i Göteborg där 

vaccinationstäckningen är lägre. 

  

Nu finns gott om vaccin i VGR och det görs särskilda insatser för att öka 

vaccinationstäckningen:  

• Mobila enheter  

• Uppsökande verksamhet  

• Samverkan med gymnasieskolor  

• Drop-in-tider  

• Insatser på stora arbetsplatser  

• Lättare för den som fått dos 1 i en annan region.  

 

Den 8 september kl.10:00 fanns det totalt 70 inneliggande patienter med positiv covid-19, 

varav 12 på intensivvårdsavdelning (IVA), på sjukhusen i Västra Götalandsregionen. 

 



 

Information om läget om covid-19 i Västra Götalandsregionen uppdateras veckovis på 

denna länk Statistik covid-19 i Västra Götaland - Västra Götalandsregionen (vgregion.se)  

 

5. Information från nämnden 

 

Magnus Kronvall, ansvarig tjänsteperson för Göteborgs hälso- och sjukvårdsnämnd 

informerar om Mål och inriktningsdokumntet 2022-2023 som beslutades innan sommaren 

och berättar även om Vårdöverenskommelsen med uppräkning 2% som planeras att 

beslutas i början av oktober. Magnus Kronvall poängterar att denna dialog med patient-och 

brukarrådet är en del av insamling av frågor till vårdöverenskommelsen. 

 

Kristina Grapenholm (L) informerar om vikten av likvärdig vård. Hälso- och 

sjukvårdsnämnden har som ett av deras mål att minska skillnader i livsvillkor. 
 

6. Genomgång av eventuellt inkomna frågor från patient- och brukarorganisationer 

och frågor lyfta under uppropet 

 

 

6.1 Finansiering av Cochlea-implantat  
Hörselskadades distrikt i Västra Götaland lyfter från om finansiering av Cochlea-implantat 

samt informerar om att Webbinariet för att öka kunskapen om Grav Hörselskada och CI 

den 16 september är inställt på grund av för få anmälda.  

 

Koncernkontoret informerar att inbjudan har skickats ut till Göteborgs hälso- och 

sjukvårdsnämnd vid tre tillfällen. Regionstyrelsen beslutade i juni om förenklad 

ersättningsmodell för sjukhusen från 2022 och gav hälso- och sjukvårdsnämnderna i 

uppdrag att införa ersättningsmodellen i Vårdöverenskommelserna från 2022. Den 

förenklade ersättningsmodell som föreslås innebär att sjukhusen ersätts med 100 procent 

anslag för de vårduppdrag som ingår i vårdöverenskommelserna. Den förenklade 

ersättningsmodellen förändrar förutsättningarna. Nu blir det ett tydligt ansvar för 

Sahlgrenska Universitetssjukhus att inom sin ram fördela medel efter behov och medicinsk 

prioritering då någon särbeställning av Cochlea-implantat inte längre kommer 

göras. Sahlgrenska Universitetssjukhus ansvarar för att löpande planera utefter behov och 

medicinska prioriteringar.  
 

 

6.2 Rehab utomlands för reumatiker 

Reumatikerdistriktet lyfter att rehab utomlands för reumatiker har minskat, hjälpmedel har 

plockats bort som en följd av stora grupper. De poängterar att det är viktigt att inte tappa 

denna grupp. Koncernkontoret informerar för kännedom att HSS beslutade i augusti 2021-

08-25, § 189 om att ge hälso- och sjukvårdsdirektören i uppdrag att utreda om det 

finns vårdområden där det är rimligt att möjliggöra medfinansiering för patienter som 

väljer en dyrare (hjälpmedels) produkt.  

  

I övrigt gäller handbok för förskrivning av personliga hjälpmedel fortsatt, I handbokens 

riktlinjer beskrivs utgångspunkterna för hjälpmedelsförskrivning, vilka utgår från 

lagstiftning och politiska beslut i Västra Götaland.  

 

https://www.vgregion.se/covid-19-corona/statistik-covid-19-i-vastra-gotaland/


 

Nämndens beställning av externa rehabiliteringsvistelser har inte minskat under 2021. 

Pandemin och Folkhälsomyndighetens restriktioner kan ha påverkat möjligheterna att 

tillhandahålla sådan vård. 

 

6.3 Ögonverksamhet/Fotverksamhet 

Göteborgs Diabetesförening lyfter att det är oroande att det är långa köer till 

ögonbottenfotografering och frågetecken kring privat leverantörs kvalitet, dock lyfter de 

fram att det däremot finns resurser till specialister inom fötter som det inte funnits tidigare. 

Nämnden noterar informationen och för informationen om eventuella problem med 

ögonbottenfotografering till ansvarig handläggare inom Koncernkontoret. 

 

6.4 Certifiering av kommuner och regioner 

Astma och allergiförbundet lyfter frågan om certifiering av KOL- och astmamottagningar. 

Ansvarig tjänsteperson för Göteborgs hälso- och sjukvårdsnämnd informerar om att 

nämnden inte kommer att ta ett enskilt initiativ i denna fråga. Det sker via vårdval och är 

gemensamt för hela regionen.  

 

6.5 Efterlysning av dialogmöten med Sahlgrenska universitetssjukhus 

Astma och allergiförbundet efterfrågar samtal där Sahlgrenska Universitetssjukhus bjuds in 

för dialog med patient- och brukarrådet. Nämnden noterar önskemålet och avser föra det 

till styrelsen för Sahlgrenska Universitetssjukhuset. 

 

6.6 Efterfrågan om tätare kontakt med nämnden 

Hörselskadades distrikt Västra Götaland lyfter att de vill att patient- och brukarrådaret har 

en tätare kontakt med nämnden. Patient- och brukarorganisationerna lyfter att kontinuitet 

och tillit är viktigt med tanke på den regionala vården. Nämnden noterar informationen. 

 

7. Nästa möte 

 

Vid mötet lyftes önskan om att byta datum och nytt datum för nästa möte blir 14 december 

kl. 9-12 på Dalheimers hus. 

 

Vid anteckningarna, 

Jenny Johnson, nämndsamordnare 
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